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Abstract (en)
[origin: WO2017102117A1] The invention relates to a device (1) for advancing articles, particularly on retail shelves, comprising a pusher (4) which
can be displaced along a guide (3) and is pretensioned by a spring (5) up to a front stop (7) such that, once a front article (8) has been removed,
the articles (8) arranged behind are advanced to the front stop (7). The device (1) is characterised in that a product card (9) is held, so as to be
exchangeable, at the stop (7) and covers at least one portion of the front side of the foremost article (8).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) für den Warenvorschub, insbesondere an Verkaufsregalen, mit einem entlang einer Führung (3)
verfahrbaren Schieber (4), der durch eine Feder (5) zu einem vorderen Anschlag (7) vorgespannt ist, um nach Entnahme einer vorderen Ware (8)
die dahinter angeordneten Waren (8) zu dem vorderen Anschlag (7) zu verschieben. Die Vorrichtung (1) zeichnet sich dadurch aus, dass an dem
Anschlag (7) eine Produktkarte (9) auswechselbar gehalten ist, die zumindest einen Teil der Vorderseite der vordersten Ware (8) überdeckt.
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